
Beantwoording technische vraag nav vragenuurvragen 14 maart 2023:

Vanuit de mondelinge vragen in de raadvergadering van 14 maart jl. werd de volgende 
technische vraag gesteld in het kader van stikstof:

In hoeverre is er gebruik gemaakt of wordt er gebruik gemaakt van de stikstofbank 
Gelderland voor de realisatie van het project Railterminal Gelderland (RTG)?

Er is vandaag telefonisch contact geweest met de gedeputeerde Peter Drenth en deze heeft 
mij als volgt hierover geantwoord:

De milieuvergunning (Wet natuurbescherming - gebiedsbescherming) voor het project 
Railterminal Gelderland is afgegeven en hierbij is gebruik gemaakt van extern salderen 
zoals dit ook gebruikelijk is bij andere projecten. Er is geen gebruik gemaakt van de 
stikstofrechten vanuit de stikstofbank Gelderland.

Ik hoop u bij dezen voldoende te hebben geïnformeerd,

Met vriendelijke groet,

D.E.W. (Dimitri) Horsthuis - Tangelder 
Wethouder


